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Verslag bijeenkomst 3 omgevingsraad Windpark Langeveen 
 

Datum: 7 maart 2024 
Locatie: kantoor Oude Nijeweeme B.V., Langeveen 
Aanwezigen: Hans en Renate Plegt (inwoners van Langeveen), Rudie Oude Nijeweeme (Oude 
Nijeweeme B.V.), Matthijs Oppenhuizen en Harld Schuldink (Pure Energie).  
Afwezig: Mark Niemeijer (inwoner van Langeveen), hij is op het laatste moment verhinderd. 
 
Wijze van verslaglegging  
Er is een presentatie gemaakt die tijdens de bijeenkomst als agenda is gebruikt. De presentatie is als 
bijlage toegevoegd. Dit verslag beschrijft vooral de uitwisseling van informatie, vragen en gedachten 
tussen omgevingsraad en initiatiefnemers. De bijeenkomst bestond met name uit elkaar bijpraten. 
Vragen en opmerkingen vanuit de omgevingsraad staan cursief genoteerd. Reacties van Oude 

Nijeweeme B.V. en Pure Energie hierop staan achter de zwarte pijl ➔. 
 

1. Vanuit de omgevingsraad wordt aangegeven dat het jammer is dat niet meer mensen 
deelnemen aan de omgevingsraad. De leden benoemen dat sommige mensen denken dat de 
huidige leden vanwege deelname aan de omgevingsraad voorstander zijn van het windpark. 
Dat is niet direct zo, ze kunnen zich goed voorstellen dat omwonenden geen windmolens in 
hun omgeving willen. Maar het lijkt hen wel verstandig dat omwonenden dan aan tafel zitten 
over het plan. Aangevuld wordt dat hun ervaring is dat het windpark niet erg leeft in 
Langeveen. Ze horen er in elk geval de laatste tijd weinig mensen in hun omgeving hierover. 
➔ De initiatiefnemers beamen dat. Daarom zijn ze blij dat met Mark Niemeijer er een 
nieuwe deelnemer bij is, maar helaas was hij vanavond onverwachts verhinderd. De 
initiatiefnemers willen zeker de omgeving, waaronder omwonenden, weer benaderen om 
onder andere de omgevingsraad onder de aandacht te brengen. Zie ook dia’s Vervolgstappen 
in de presentatie. Hopelijk nemen dan meer mensen deel aan de omgevingsraad. 
 

2. Naar aanleiding van de tekst in de presentatie dat er wordt gesproken over 
‘omgevingsvergunning(en)’, wordt gevraagd of dit een gevolg is van de Omgevingswet? Dat 
er daarom bijvoorbeeld een aparte vergunning voor het bouwen moet worden aangevraagd 
en een aparte vergunning voor het afwijken van het Omgevingsplan. 
➔ De initiatiefnemers lichten toe dat dit ook het geval kan zijn, maar dat het ook gebeurt bij 
windparken dat bijvoorbeeld voor elk van de twee windmolens een aparte 
omgevingsvergunning wordt aangevraagd. Beide windmolens en omgevingsvergunningen 
moeten dan uiteraard wel voldoen aan de regels uit het overkoepelende plan 
(bestemmingsplan/Omgevingsplan), maar dat maakt het mogelijk dat initiatiefnemers hun 
eigen windmolen(s) zelfstandig kunnen exploiteren. Maar het kan ook zo zijn dat 
bijvoorbeeld alle initiatiefnemers van Windpark Langeveen een gezamenlijke project-B.V. 
vormen en één omgevingsvergunning aanvragen. Welke organisatie en procedure precies 
worden gekozen, wordt nog afgestemd met de provincie en gemeente. Daarom noemen de 
initiatiefnemers het nu ‘omgevingsvergunning(en)’, om aan te geven dat er nog opties zijn. 
 

3. Gevraagd wordt hoe het staat met de invulling van lokaal eigendom in het windpark en het 
contact met stichting MVL daarover? 
➔ Initiatiefnemers geven aan dat hierover al langer contact is met vertegenwoordigers van 
stichting MVL. Het idee is om een aparte coöperatie op te richten, los van stichting MVL. 
Deze coöperatie wordt voor 25 procent eigenaar van het windpark en maakt het mogelijk dat 
omwonenden kunnen mee-investeren in het windpark. Het geld dat de coöperatie na het 
betalen van rente aan mee-investeerders overhoudt, kan dan worden gebruikt om het 
nieuwe MFA financieel te ondersteunen. Dat is het idee en spreekt de initiatiefnemers van 
Windpark Langeveen erg aan, maar tot afspraken om dit concreet te maken is het nog niet 
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gekomen. Stichting MVL is bang dat eventuele weerstand tegen het windpark vanuit 
Langeveen overslaat naar weerstand tegen stichting MVL en het MFA. Dat wil de stichting 
absoluut voorkomen. Daarom willen de gesprekspartners vanuit de stichting hier nog geen 
stappen in zetten. Dat snappen de initiatiefnemers enerzijds, maar anderzijds benoemen ze 
dat zij al veel tijd en energie erin hebben gestopt om het lokaal eigendom mogelijk te maken, 
ook in contact met vertegenwoordigers van stichting MVL. De bal ligt bij de omgeving om 
lokaal eigendom mogelijk te maken, bijvoorbeeld bij stichting MVL als daar nog steeds 
interesse in is. De initiatiefnemers gaan nu verder met de procedure en wachten niet op 
bijvoorbeeld stichting MVL, want de provincie heeft dus in februari aangegeven dat de 
ruimtelijke procedure voor het windpark verder kan. De gemeente zei vandaag tegen de 
initiatiefnemers stichting MVL ook aan te sporen om in contact te treden over het 
coöperatief lokaal eigendom, maar tot nu toe zijn de initiatiefnemers niet benaderd.  
 

4. De leden van de omgevingsraad vinden het belangrijk dat omwonenden geen hinder hebben 
van de windmolens. Enige tijd geleden waren de leden van de omgevingsraad in Duitsland bij 
windmolens in de buurt. Het viel hen op dat zij een soort vliegtuiggeluid hoorden van de 
windmolens. Is dat normaal en zijn er ontwikkelingen dat windmolens stiller worden? 
➔ De initiatiefnemers vermoeden dat het op dat moment mooi weer was en weinig wind bij 
de grond? Dat klopt, zeggen de leden van de omgevingsraad. De initiatiefnemers geven aan 
dat dit inderdaad situaties zijn dat het geluid hoorbaar kan zijn: hoog in de lucht waait het 
wel en dus draait de windmolen, maar op de grond is weinig wind en ander omgevingsgeluid 
waardoor het geluid van de windmolens opvalt. Op andere momenten kan de windmolen 
door hardere wind meer geluid produceren, maar kan het minder opvallen doordat 
bijvoorbeeld op de grond de wind zelf ook meer geluid maakt. Ook wegverkeer of een tractor 
die op het land werkt, kan geluid van de windmolens maskeren. 
Het geluid dat de leden van de omgevingsraad hoorden, is de wind die langs de wieken gaat. 
In vergelijking met jaren geleden is er inderdaad meer aandacht voor het geluid van de 
windmolens en zijn moderne windmolens qua geluid stiller dan oudere types. Helemaal geen 
hinder voorkomen voor de omgeving is bij dergelijke grote ontwikkelingen niet mogelijk, 
maar de initiatiefnemers willen in de komende fase omwonenden ook juist hierover 
informatie geven, zodat bekend is wat zij kunnen verwachten qua geluid. Ook moet er dus 
eerst goed onderzoek worden gedaan naar onder andere geluid en moeten er normen 
worden bepaald die begrenzen hoeveel geluid bij woningen mag ontstaan.  

 
Vervolg 
De initiatiefnemers geven aan dat zij eerst met de provincie en gemeente moeten bepalen welke 
procedure moet worden gevolgd en wat de planning daarvoor wordt. Als dat duidelijk is, willen de 
initiatiefnemers de omgeving hierover informeren en uitnodigen betrokken te zijn bij de 
vervolgstappen. Daarvoor hebben zij een plan gemaakt (zie presentatie met bijeenkomsten voor 
omwonenden binnen 1.000 meter, de omgevingsraad en een openbare informatieavond), maar ook 
dit moet eerst worden afgestemd met de provincie en gemeente. De afspraak is dat de 
initiatiefnemers komen met een voorstel voor een volgende bijeenkomst van de omgevingsraad als 
hier meer duidelijkheid over is. Hiermee wordt de bijeenkomst afgesloten. 


